
در حالي دي�روز صالحي امي�ري، گزينه اصلي 
رياس�ت کميته ملي المپيک ب�راي حضور در 
انتخاب�ات کميته ثبت ن�ام کرد که س�رانجام 
پس از تأخيري زي�اد و البته قاب�ل تأمل حکم 
پولادگر به عنوان رئيس فدراس�يون تکواندو 
از سوي وزارت ورزش ابلاغ شد تا وي مشکلي 
ب�راي ثبت ن�ام در انتخابات نداش�ته باش�د. 
 اين روزها خيلي از نگاه ها متوجه ساختمان معروف 
خيابان سئول شمالي در تهران است، ساختمان 
کميته ملي المپيک ب��ا آن معماري خاصش. 25 
دي ماه قرار اس��ت انتخابات کميته ملي المپيک 
برگزار ش��ود و تکليف صندلي هاي مديريتي اين 
نهاد براي چهار س��ال آينده مشخص شود. از دوم 
دي هم ثبت نام انتخابات آغاز ش��ده و در روزهاي 
گذشته خيلي از رؤساي فدراسيون ها و خبرگان 
ورزشي خودش��ان را به کميته رس��انده اند و با پر 
کردن فرم هاي ثبت نام براي رسيدن به پست هاي 
مديريتي يکي از مهم ترين نهادهاي ورزشي کشور 
دورخيز کرده اند، از پست رياست گرفته تا حضور 
هيئت اجرايي، دبيرکلي و نايب رئيسي، هرچند که 
گفته مي شود برخي پست ها از همين الان تکليفش 

روشن است و شايد به همين دليل باشد که خيلي 
از مديران دور اين پست ها را خط کشيده اند و خود 
را براي بقيه صندلي ها آماده کرده اند، مانند ديروز 
که با ثبت نام صالحي امي��ري گزينه اصلي وزارت 
براي انتخابات، ديگر کمتر مديري است که بخواهد 
ريسک کند و نامزد رياست ش��ود. با اين حال در 
روزهاي پاياني مهلت ثبت نام نامزدها، حاشيه هاي 
انتخابات هرچ��ه به 25 دي نزديک تر مي ش��ود، 

بيشتر مي شود. 
  گزينه اصلي ثبت نام کرد

رضا صالحي اميري ديروز صبح قب��ل از اينکه به 
اتاق رياستش در ساختمان فرهنگي - اجتماعي 
ش��هرداري ته��ران در تقاطع ج��ال آل احمد و 
کردس��تان تهران برود، به س��ئول شمالي رفت و 
فرم هاي ثبت نام انتخاب��ات کميته ملي المپيک 
را پر کرد تا معروف ترين چه��ره انتخابات 25 دي 
در دهمي��ن روز مهلت نامنويس��ي ثبت نام کند. 
صالحي اميري که گفته مي شود جدي ترين گزينه 
رياست کميته ملي المپيک است، در حالي ديروز 
رس��ماً پا به صحنه انتخابات گذاشت که شنيده 
مي شود نجفي، ش��هردار تهران با توجه به پست 

صالحي اميري در ش��هرداري مخالف رفتن او به 
کميته است. پاييز گذشته بود که صالحي اميري 
پس از عدم دعوت به کابينه حسن روحاني از دولت 
خداحافظي کرد و با حکم نجفي به عنوان معاون 
فرهنگي- اجتماعي شهرداري تهران منصوب شد. با 
اين حال قرار گرفتن نام وزير سابق فرهنگ و ارشاد 
اسامي دولت يازدهم در بين خبرگان ورزشي به 
گمانه زني ها درباره حضور وي در انتخابات کميته 

ملي المپيک شدت بخشيده است. 
در حالي از صالحي اميري به عنوان رئيس جديد 
کميته ملي المپيک و گزينه مورد حمايت وزارت 
ورزش نام برده مي شود که وي در صورت حضور در 
کميته بايد از معاونت شهرداري کنار برود، مسئله اي 
که به نظر مي رسد نجفي زياد با آن موافق نيست. 
شهردار تهران پيش از اين درباره حضور معاونش 
در کميته ملي المپيک گفته بود: »صالحي اميري 
نمي تواند دو ش��غل داشته باش��د و اگر به کميته 
برود بايد از شهرداري جدا ش��ود که البته به نظر 
من ترجيح مي دهد در ش��هرداري بماند.« نجفي 
اول هفته هم يک حکم ديگر براي صالحي اميري 
صادر و با انتصاب وي به عنوان رئيس هيئت مديره 

سازمان خدمات اجتماعي شهرداري تهران جاي 
پاي معاونش در شهرداري را محکم تر کرد. 

با اين حال تنها دو روز پس از حکم جديد نجفي 
براي صالحي اميري، او ديروز رسماً براي انتخابات 
کميته ملي المپيک ثبت نام کرد تا نشان دهد که 
برخاف پيش بيني شهردار تهران، عزمش براي 
رسيدن به صندلي رياست کميته ملي المپيک 

جزم است. 
  سنگ جلوي پولادگر برداشته شد

رسيده بود حاش��يه اي اما به خير گذشت! پس از 
اينکه مهدي هاشمي، رئيس س��ابق فدراسيون 
تيراندازي براي وزارت ورزش خط و نشان کشيد و 
اعام کرد در صورتي که از ثبت نامش در انتخابات 
جلوگيري کنند، انتخابات کميته را باطل مي کند، 
ماجراي تأخي��ر در صدور حک��م محمد پولادگر 
هم مي رفت تا حاشيه ساز ش��ود. وزارت ورزش در 
شرايطي حکم رؤساي بوکس، هاکي و شنا را تنها 
يک روز پس از انتخابات صادر کرده بود که حکم 
رئيس فدراسيون تکواندو را که دوم دي ماه برگزار 
شد تا ديروز يعني 12 دي ماه اباغ نکرده بود. برخي 
تأخير در صدور حکم پولادگر را نارضايتي وزارت 
از انتخاب دوباره رئيس فدراسيون تکواندو عنوان 
کرده و معتقد بودند وزارت با اين حربه مي خواهد 
جلوي راه پولادگر براي ثبت نام در انتخابات کميته 
ملي المپيک سنگ اندازي کند. با اين حال سرانجام 
بعدازظهر ديروز حکم رياس��ت پولادگر از سوي 
سلطاني فر اباغ ش��د تا برخاف ماجراي رئيس 
سابق فدراسيون تيراندازي، اين حاشيه زياد طول 
نکشد، اما منابع خبري تأخير بيش از حد معمول 
وزارت براي صدور حکم پولادگر را نوعي شيطنت 
عنوان مي کنند تا رئيس فدراسيون تکواندو حساب 

کار دستش بيايد. 
با وجود ختم به خير شدن ماجراي حکم پولادگر، 
اختاف رئيس فدراسيون تيراندازي و وزارت ورزش 
بر س��ر حضور در انتخابات کميته همچنان ادامه 
دارد. هاشمي که معتقد است با توجه به رأي ديوان 
عدالت اداري رئيس فدراس��يون تيراندازي است، 
هفته گذشته براي ثبت نام در انتخابات کميته ملي 
المپيک به سئول شمالي رفت، اما به رغم پر کردن 
فرم ها، ثبت نام وي تکميل نشد. هاشمي در حالي 
قصد دارد به عنوان رئيس فدراسيون براي انتخابات 
کميته ثبت نام کند که وزارت ورزش، هاشمي را 
رئيس فدراسيون نمي داند و معتقد است که با توجه 
به انتخاب دادگر در انتخابات تيراندازي او رئيس 
است، در حالي که هاش��مي مدعي است از ديوان 
عدال��ت اداري حکم ابطال انتخابات فدراس��يون 
تيراندازي را گرفته و وي همچنان رئيس اس��ت! 
هاش��مي حتي تهديد کرده در صورتي که اجازه 
حضور در انتخابات به وي داده نش��ود با کشاندن 
ماجرا ب��ه کميته بين المللي المپي��ک، انتخابات 
را باط��ل خواهد کرد. با وجود اي��ن تهديدها خبر 
مي رسد که وزارت ورزش کوتاه بيا نيست و هاشمي 

بايد قيد حضور در انتخابات 25 دي را بزند. 

باخادمدوبارهاوجميگيريم
انتخاب رسول خادم به عنوان سرمربي 
موقت تيم ملي مورد تأييد جامعه کشتي 
قرار گرفت��ه، چراکه به ق��ول اهالي اين 
رشته خادم خوب مي داند که چگونه بايد 
هم براي مديريت فدراسيون و هم براي 
هدايت تيم ملي برنامه ريزي کند.  حسن 
يزداني، قهرمان المپيک 2016 ريو  مي گويد: »بازگشت خادم به 
بحث فني تيم ملي کشتي آزاد را بايد به فال نيک گرفت. او کارنامه 
موفقي داشته و همه آنها را مردم نيز ديده اند. اميدوارم با بازگشت 
او کشتي آزاد به روزهاي اوج و خوبش بازگردد. البته همه مي دانيم 
که رياست فدراسيون کاري پرمشغله است و دردسرهاي خاص 
خودش را دارد و ورود به بحث فني به صورت همزمان کار سختي 

است، اما خادم با فداکاري آن را قبول کرده است.«

خطرغيبتقوچاننژاددرجامجهاني
رض��ا قوچان  ن��ژاد روزه��اي خوب��ي را 
در فوتب��ال هلن��د س��پري نمي کن��د. 
نيمکت نش��يني هاي م��داوم ملي پوش 
کشورمان باعث شده حتي حضور او در 
ترکيب تيم ملي براي جام جهاني نيز در 
هاله اي از ابهام قرار داشته باشد. اين در 
حالي است که قوچان نژاد فصل قبل آمار فوق العاده اي از خود به 
جا گذاشت و گل هاي حس��اس و سرنوشت سازي براي تيم خود 
به ثمر رساند. سايت هلندي ELF پيش بيني کرده در صورتي که 
قوچان نژاد نتواند عملکرد خوب سال گذشته خود را تکرار کند، 
جام جهاني را از دست خواهد داد. قوچان نژاد در چند بازي اخير 
تيم ملي ايران جايگاه ثابت خود را از دست داده و فرصت زيادي 

براي بازي نداشته است.

موافقت هيئت مديره پرسپوليس با جدايی مهدی طارمی

پايان900هزاردلاريمهاجمپرحاشيه
طارمي باز هم آواز جدايي س�ر داده و پرس�پوليس ه�م که ديگر 
نمي خواه�د براي ب�ار چندم از يک س�وراخ گزيده ش�ود، عطاي 
حفظ اي�ن بازيک�ن پرحاش�يه را به لقاي�ش بخش�يده و اصراري 
به ماندن�ش ن�دارد و مي خواه�د يک بار ب�راي هميش�ه پرونده 
جنجالي آقاي گل دو فصل اين تيم را ببن�دد، پرونده بازيکني که 
ضررهايش براي پرسپوليس بيش از س�ود و منفعتش بوده است. 
اصرار بي فايده است، وقتي او خود قصد ماندن ندارد. اين را حاجي بيگي، 
عضو هيئت مديره پرس��پوليس مي گويد و البته حق هم دارد، چراکه 
اصرار اشتباه ابتداي همين فصل براي ادامه همکاري با طارمي بود که 
محروميت از دو پنجره نقل و انتقالات و جريمه مالي سنگيني را روي 
دست باشگاه گذاشت، ضربه اي مهلک که حالا طارمي بي توجه به آن، 
يک بار ديگر چمدان هايش را بسته و آماده رفتن شده است. در حالي که 
خوب مي داند اين تيم به دليل محروميتي که فيفا برايش در نظر گرفته 
در ادامه راه به حضور او نياز دارد. بدترين قس��مت ماجرا اما اين است 
که طارمي حتي نمي خواهد موقع رفتن هم س��ودي براي پرسپوليس 
داشته باشد و ش��ايد به همين دليل است که پاسخش به پيشنهاداتي 
که به او مي شود، سکوت است تا در پايان فصل به بررسي آنها بپردازد 
و تصميم بگيرد، آن هم درس��ت زماني که قراردادش با پرسپوليس به 
پايان مي رسد و از انتقالش به باشگاهي ديگر، ريالي هم به پرسپوليس 
نمي رسد! سرخپوش��ان در حالي دو پنجره نقل و انتقالات را از دست 
دادند و اجازه جذب بازيکن ندارد که طارمي، مقصر اصلي اين جريمه 
سنگين، از يک سو مي نويس��د که قصدي براي ماندن ندارد و از سوي 
ديگر حاضر نيست قبل از پايان نيم فصل دوم ليگ از پرسپوليس جدا 
شود که مبادا سرخپوش��ان در قبال انتقال او پولي به جيب بزنند. در 
حالي که اين باشگاه تاش زيادي براي بخش��يده شدن جريمه آقاي 
گل دو فصل خود ک��رده، اما حالا که نوبت به جبران رس��يده، طارمي 

قصدي براي آن ندارد. 
  تصميم آخر!

مذاکرات براي تمديد دو س��اله با طارمي که به بن بست رسيد، باشگاه 
با جدايي او موافقت کرد، اما با توجه به اينکه طارمي مي خواهد بعد از 
جام جهاني به اروپا لژيونر شود، پرسپوليس درصدد است طارمي را در 
نقل و انتقالات زمستاني به يک تيم خارجي منتقل کند باشگاه نيز از 
انتقال اين بازيکن ذي نفع باشد. مسئولان باشگاه پرسپوليس در همين 
خصوص مبلغ رضايتنامه طارمي را 900 هزار دلار در نظر گرفته اند و 
طارمي در صورتي که قصد جدايي داش��ته باش��د، بايد اين مبلغ را به 
باشگاه پرسپوليس بدهد. با اين حال و با توجه به محروميت طارمي تا 
اواخر ژانويه کمتر باشگاهي حاضر اس��ت رقم زيادي بابت اين بازيکن 
بپردازد، اما گفته مي ش��ود الغرافه که ش��رايط چندان خوبي در ليگ 
ستارگان قطر ندارد و براي تقويت تيمش در ليگ قهرمانان، پيشنهادي 
520 هزار دلاري براي جذب اين بازيکن به پرسپوليس داده و رقمي به 
همين اندازه نيز براي خود اين بازيکن در نظر گرفته  است. پيشنهادي 
که در صورت توافق، سودي 2 ميليارد توماني براي پرسپوليس و رقمي 

چند برابر قرارداد با پرسپوليس براي خود طارمي خواهد داشت. 
  24 ساعت حياتي

پرس��پوليس زمان زيادي ب��راي تصميم گيري ندارد. برانک��و با جدايي 
مهاجم دردسرساز تيمش موافقت کرده، هيئت مديره نيز با اين مسئله 
و البته پيشنهاد الغرافه که طي 48 ساعت آينده بايد به آن پاسخ دهند، 
موافقت کرده است، انتقالي در قبال قراردادي 900 هزار دلاري.  باشگاه 
پرسپوليس بابت انتقال شش ماهه مهاجم خود، 500 هزار دلار دريافت 
مي کند و طارمي نيز رقمي نزديک به 400 ه��زار دلار به جيب مي زند؛ 
انتقال گرانقيمتي که براي باشگاه پرسپوليس و مهاجم تيم ملي فوتبال 
ايران س��ود خوبي دارد. گويا همه چيز هم براي اين انتقال مهياس��ت، 
خصوصاً که حاجي بيگي، عضو هيئت مديره باشگاه نيز آن را تأييد می کند: 
»دوست داشتيم طارمي بماند، اما خودش تمايلي به ماندن نداشت. وقتي 
بازيکني نخواهد بماند، کيفيت لازم را براي تيمش ندارد، وگرنه پيشنهاد 
قراردادي دو ساله را داده بوديم، اما حالا مي خواهيم از ترانسفر او باشگاه 
هم سود کند و گفتيم که درخواستش براي جدايي را کتباً بنويسد که از 
طريق وکيلش اين کار را انجام داد. به هرحال اينکه در اين مقطع جدايي او 

بي وفايي به تيم و هواداران است يا نه، به خود بازيکن ربط دارد..«

سايهسياسيکاري
برانتخاباتکميتهملیالمپيک

ورزش ايران روزهاي حساسي را پشت سر مي گذارد، روزهايي که سرنوشت 
ورزش با آن گره خورده و انتظار همگان اين است که انتخابات کميته ملي 
المپيک به دور از هر نوع حاشيه و اعمال نفوذ برگزار شود. با اين حال برخي 
رفتارها و اتفاقات پشت پرده عکس اين خواسته بحق را نشان مي دهد تا 
جايي که هنوز تکليف نامزدها به طور کامل مشخص نشده و بسياري به 
روند نامنويسي معترض هستند، حتي يکي از افرادي که معلوم نيست 

ثبت نام شده يا نه، تهديد به تعليق انتخابات پيش رو کرده است. 
انتخاب رئيس کميته ملي المپيک در ادوار گذشته همواره حواشي خاص 
خود را داشته است. از ماه ها قبل افراد مختلفي با تفکرات و گرايش هاي 
مختلف تاش خود را براي رأي آوردن گزينه هاي مدنظر خود آغاز مي کنند 
و تا آخرين لحظه نيز دست از لابي کردن و گرفتن رأي بيشتر برنمي دارند. 
انتخابات اين دوره نيز همچون دورهاي گذشته خالي از حاشيه نيست، با 
اين تفاوت که در اين دوره سياسي کاري هاي عجيبي ديده مي شود و به نظر 
مي رسد عده اي براي رسيدن به اهداف خود مهره چيني هاي جهت داري 
در دستور کار خود دارند. صادر نشدن حکم رياست فدراسيون تکواندو تنها 
يکي از موارد بحث برانگيز روزهاي اخير بوده است و در حالي که روز گذشته 
رسانه ها نسبت به امضا نشدن حکم جديد پولادگر واکنش نشان داده اند، 
اما با تأخيري 10 روزه وزير ورزش اين حکم را امضا کرده است. اين در حالي 
است که انتخابات تکواندو نيز حواشي زيادي داشت، اما از آنجا که گفته 
مي شد رئيس کهنه کار تکواندو قصد ثبت نام در انتخابات کميته را دارد، 
دست دست کردن هاي زياد در امضاي حکم پولادگر شائبه هاي زيادي را 
به وجود آورد. حال آنکه ثبت نام گزينه اي چون صالحي اميري از شهرداري 

تهران کاف انتخابات کميته را پيچيده تر کرده است. 
رفتارهاي بحث برانگيز به همين جا ختم نشده و در شرايطي که زمان زيادي 
تا پايان مهلت ثبت نام نامزدها باقي نمانده، يکي از مدعيان کماکان شاکي 
است و تهديد به لغو انتخابات هم کرده است. مهدي هاشمي در حالي که 
مدعي است فدراسيون جهاني او را به عنوان رئيس فدراسيون تيراندازي 
مي شناسد، قصد حضور در انتخابات کميته را نيز دارد، اما وزارت ورزش 
همچنان بر موضع خود يعني برکناري هاش��مي به دليل دوشغله بودن 
تأکيد مي کند. به همين دليل هم اجازه حضور به اين مدير ورزشي در اين 
انتخابات داده نمي شود. با اين وجود تاش هاي مهدي هاشمي براي اثبات 
حقانيت خود و گزارش هايي که به فدراسيون جهاني تيراندازي مي رسد، 

به ضرر ورزش ايران تمام خواهد شد. 
از سوي ديگر اين گونه اخبار و گزارش ها، کميته بين المللي المپيک را نيز 
نسبت به انتخابات 25 دي ماه حس��اس تر مي کند. IOC پس از جريان 
عليرضا کريمي و عدم رويارويي اين کشتي گير با حريفي از رژيم اشغالگر و با 
توجه به اعمال نفوذ صهيونيست ها و حتي گزارش هاي ارسالي از کشورمان 
حس��ابي به ورزش ايران حساس ش��ده تا جايي که هنوز پرونده کشتي 
ايران در اين نهاد بين المللي باز است و تاش براي جلب نظر سران کميته 
بين المللي المپيک ادامه دارد. در چنين شرايطي از يک سو بايد حواسمان 
به داخل کشور و فعاليت برخي ها براي پيروزي در انتخابات باشد و از سوي 
ديگر يادمان نرود که در خارج از ايران مخالفان کشورمان براي به چالش 
کشيدن ورزش ما و زير فشار قرار دادن کشورمان لحظه شماري مي کنند. 
آقايان در روزهايي که براي ثبت نام مهره هاي خاص خود جلسه مي گذارند 
و در پشت پرده تصميمات مهمي مي گيرند بايد ششدانگ حواس شان به 
اين مسائل باشد. حساس شدن IOC مي تواند ضربه بزرگي به موقعيت 
کشورمان بزند، ضربه اي جبران ناپذير که مي تواند ابعادي بسيار گسترده تر 
از ورزش به همراه داشته باشد. به نظر مي رسد براي بعضي ها تنها رسيدن به 
رياست کميته ملي الملپيک و چند پست حساس ديگر نهايت آرزوست، در 
حالي که اين پست ها مسئوليت هاي سنگيني است که نيازمند برنامه ريزي 

و تجربه است و قطعاً از عهده هر کسي برنمي آيد. 

پايانهمکاريولاسکوباتيممليواليبالآرژانتين
خوليو ولاسکو، سرمربي نامدار آرژانتيني که تا المپيک 2020 با تيم ملي 
اين کش��ور قرارداد داش��ت، به ادامه همکاري خود با فدراسيون واليبال 
آرژانتين پايان داد. در حالي که حدود هشت ماه تا شروع مسابقات واليبال 
قهرماني جهان در سال 2018 به ميزباني ايتاليا و بلغارستاني باقي مانده، 
در نشستي سه جانبه با حضور ولاس��کو، خوان آنتونيو گوتيرس رئيس 
فدراسيون واليبال آرژانتين و کارلوس خاوير مک آليستر وزير ورزش اين 
کشور برگزار و پس از آن به همکاري ولاسکو با آرژانتين پايان داده شد. او 
پيش از اين هم به دلايل سياسي، تمايلي به حضور در زادگاهش نداشت. 
-------------------------------------------------------------

عليحسيني:خيليزودبرميگردم
سعيدعلي حسيني، نايب قهرمان وزنه برداري جهان درباره عمل جراحي 
زانوي خود و بازگشت مجدد به تمرينات وزنه برداري گفت: »پارگي درجه3 
مينيسک بود که نياز به عمل جراحي داشت و وقتي با پزشکان مشورت کردم، 
گفتند الان بهتر است عمل کنم تا نزديک مسابقات ديگر اذيت نشوم. چيز 
مهمي نيست و آن قسمت را که پارگي داشت، برداشتند. پارگي ميسنيک 
چيز خاصي نيست و مي توان راحت برگشت. با توجه به اينکه تمرينات بالاتنه 

را انجام خواهم داد، مشکلي نيست و به زودي برمي گردم.«
-------------------------------------------------------------

دربيحساسخودروسازاندرخانهواليبال
هفته  پانزدهم ليگ برتر واليبال امروز با برگزاري شش ديدار در شهرهاي 
تهران، تبريز، گنبد، کاشان و ساري برگزار مي شود. در نخستين ديدار در 
خانه واليبال بانک سرمايه ميزبان خاتم اردکان است. رعد پدافند کاشان 
قعرنشين رودرروي ش��هرداري اروميه قرار مي گيرد. تيم ساري 21 هم 
ميزبان کاله مازندران است. شهرداري تبريز از تيم شمس تهران پذيرايي 
مي کند و در مهم ترين ديدار هفته ، در خانه واليب��ال تيم هاي رده دومي 
پيکان و رده سومي سايپا تهران به مصاف هم مي روند. در آخرين ديدار هم 

شهرداري ورامين در سالن المپيک مهمان  هاوش گنبد است.

مديريتشخصيدرفوتبالجوابنميدهد
فوتبال ما يک فوتبال هزينه بر است، يعني 
نمي تواند براي خودش درآمدزايي کند و 
به خود متکي باشد و دقيقاً بايد وابسته به 
يک سازمان و ارگان باشد. همين وابستگي 
هم باعث ورود اشخاصي به فوتبال شده که 
به دنبال منافع ش��خصي خود هستند نه 
پيشرفت اين ورزش. در واقع تيم هايي که با 
مديريت شخصي در فوتبال اداره مي شوند، 
ديگر جواب نمي دهند، چراکه به طور کلي 
بعضي از اين مالکان براي خود فوتبال وارد مديريت فوتبال نمي شوند، 
بلکه اهدافشان چيز ديگري اس��ت. آنها مي خواهند معروف شوند و از 
کنار اين شناخته شدن بتوانند منافعي کسب کنند و به جاهاي بالاتري 
برس��ند. مثاً از بانک ها وام هاي کان مي گيرند و حت��ي از اين جايگاه 
به عنوان يک س��کوي پرتاب براي رسيدن به مناصب سياسي استفاده 
مي کنند، مانند عضويت در شوراي شهر. اهداف آنها در اصل کسب منافع 
شخصي است نه پيشرفت فوتبال و به همين دليل است که امروز شاهد 
حرکت رو به انحال تيم هايي مثل پاس، شموشک، راه آهن و ديگر تيم ها 
هستيم. مثاً تيم ريشه داري مثل پاس که زير نظر نيروي انتظامي بود، 
انتقالش به يک شهرستان کار اشتباهي بود. اين تيم مي توانست براي 
جذب بازيکن، هزينه کمتري بپردازد، چراکه شامل قانوني مي شد که 
مي توانست س��رباز - بازيکن جذب کند. نيروي انتظامي اين توانايي را 
داشت که بودجه اين تيم را تأمين کند. پاس پس از قهرماني در ليگ برتر 
و جام باشگاه هاي آسيا به مرور از آن جايگاه قدرتمند خود فاصله گرفت و 
سپس به همدان واگذار شد و حالا در ليگ دسته دو بازي مي کند. يکي از 
اهداف نيروي انتظامي اين است که جوانان را از آلوده  شدن به مواد مخدر 
دور کند و نگذارد آنها به سمت اين حاشيه ها بروند. اين ظرفيتي فرهنگي 
بود که نيروي انتظامي در اختيار داشت و مي توانست از آن در اين زمينه 
استفاده کند. پاس تيمي ريشه دار و در واقع قطب سوم فوتبال ما بود، اما 
الان کجاست؟ بدون شک راهکارهاي زيادي براي جلوگيري از انحال 
اين گونه تيم ها وجود دارد، اما خيلي حرف ها زده شده و هيچ تأثيري هم 
نداشته است. بايد جلسات متعددي با حضور افراد متخصص برگزار و اين 

موارد بررسي شود. بايد ببينيم دنيا چه کار کرده است.
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

دنیا حیدري

شیوا نوروزي

عزتاللهيدرکنارکودکانبيسرپرست
فوتباليست هاي ايران به رغم تمام اخبار حاشيه اي و شايد بعضاً  جنجالي 
که از آنها منتش��ر مي ش��ود، اما بارها و بارها مردم��داري خود را ثابت 
کرده اند. حضور چهره هاي نام آش��نا در جريان کم��ک به زلزله زدگان 
کرمانشاه و رس��يدگي به مجروحان از جمله اين اقدامات است. سعيد 
عزت اللهي،  بازيکن جوان تيم ملي فوتبال و باشگاه آلکمار روسيه نيز از 
اين قاعده مستنثي نيست و خوب مي داند که براي جاودانه ماندن بايد 
مردمدار باشد. اين بازيکن جوان در اقدامي خيرخواهانه به همراه پدرش 
مهمان کودکان بي سرپرست خانه سبزانديش��ان وطن شد و لحظات 

شادي را براي آنها رقم زد. 

ابراهيم قاسمپور

کارشناس فوتبال

سيليمديرعاملپتروشيميبهصورتهاشمي! برانکو:قطعاًازنظرفنيبهکرشاعتماددارم
هفته پرحاشيه بسکتبال تمام شد پس از موافقت با برنامه هاي سرمربي تيم ملي

هفته هجدهم رقابت هاي ليگ برتر بسکتبال در 
حالي با اولين شکست پتروشيمي بندر امام به پايان 
رسيد که اين شکست با حاشيه هاي زشت و غيرقابل 
باوري همراه بود. البته اين هفته به جز حاشيه هاي 
بازي مهرام و پتروشيمي، حاشيه هاي ديگري نيز 
داشت، مسائلي در خصوص آنچه در جريان دربي 
شهر گرگان ميان شهرداري و آل ياسين اين شهر 
پيش آمد که البته در خصوص اين حواش��ي بايد 

کارشناس��ان نظر بدهند. اما ديدار حساس 
پتروشيمي بندر امام و مهرام را شاگردان 
مصطفي هاشمي از تيم بدون شکست 
ليگ که عصر دوشنبه ميزبان آنها بود، 
بردند. مهرام در حالي پتروش��يمي را با 

نتيجه 81 بر 80 مغلوب کرد که 
در برخي از لحظات مس��ابقه 
حتي 10 امتي��از از اين تيم 
عقب بود، اما اي��ن پايان کار 
نبود، چراکه س��يلي شاپور 
ياوري مديرعامل باش��گاه 
پتروش��يمي ب��ه صورت 
هاش��مي  مصطف��ي 
سرمربي بسکتبال مهرام 
بعد از پايان مسابقه همه 
را ش��وکه کرد. ياوري، 
مديرعام��ل باش��گاه 
پتروش��يمي ب��ا تأييد 
اين حرکت نسنجيده و 
دور از اخاق خود، آن را 

ثمره يک اختاف شخصي 

با هاش��مي عنوان کرد و گفت: »به هيچ وجه اين 
اتفاق را کتمان نمي کنم. اين مس��ئله بعد از بازي 
روي داد و ربطي به شخص ديگري ندارد. او حرکت 
تحريک آميزي انجام داد و من هم برخورد کردم. 
به هر حال من انسان هستم و صبرم حدي دارد.« 
مديرعامل پتروش��يمي ادامه داد: »اگر به کميته 
انضباطي دعوت شوم، حرف هاي زيادي براي گفتن 
دارم و خيلي از مسائل را بازگو خواهم کرد، حتي 
بازيکن خارجي مهرام هم بازيکنان ما را تحريک و 
تمسخر مي کرد. ضمن اينکه ما به نحوه داوري 
اين بازي نيز معترض هستيم.« در آن سو، اما 
مصطفي هاشمي سرمربي مهرام تمايلي به 
صحبت در خصوص اين مسئله را ندارد 
و در پاسخ به س��ؤالات متعدد 
درب��اره برخ��ورد فيزيکي 
مديرعامل پتروش��يمي 
مي گويد: »اتفاق خاصي 
نيفتاده و بهتر اس��ت 
درباره مس��ائل فني 
مسابقه صحبت کنيم. 
اين حرف ها در شأن 
بسکتبال نيست. بايد 
ديد وسيع تري داشته 
باشيم و به مسائل فني 
برسيم تا به سود اين 
رشته باشد. ما بايد سعي 
کنيم تا تنور بسکتبال 
گرم شود و اين اتفاق تنها 

با همگرايي به وجود مي آيد.«

سرمربي تيم فوتبال پرسپوليس اين روزها بيشتر از 
قبل سوژه خبري شده است. برانکو ايوانکوويچ هر 
چند بابت محروميت تيمش از حضور تماشاگران در 
بازي با نفت عصبانی است اما مهم تر از صحبت هاي 
س��رمربي پرس��پوليس در خصوص محروميت و 
جريمه تيمش، تعامل او با سرمربي تيم ملي است 
که در نوع خود جالب توجه بود. برانکو موافقت کرده 
که ملي پوشان تيمش مطابق برنامه کارلوس کرش، 

سرمربي تيم ملي پس از انجام هر بازي يک روز 
و نيم در اختيار تيم ملي باشند. برانکو پيش از 
شروع تمرين ديروز تيمش گفت: »اول بايد 
عنوان کنم که پيش از اين هيچ نامه رسمي 
درباره خواسته هاي آقاي کرش به دست 

ما نرسيده بود، قطعاً از کيفيت و 
نتايج فوق العاده او در سال هاي 
اخير ب��ا تيم مل��ي فوتبال 
اطاع داريم و مي دانيم که 
سرمربي تيم ملي قصد دارد 
در جام جهان��ي بهترين 
نتيجه را بگي��رد. وظيفه 
ما حماي��ت صددرصدي 

از تي��م مل��ي اس��ت. همه 
اطمينان داشته باشند که 

تاش��م را براي موفقيت تيم 
ملي به سهم خود انجام خواهم 
داد.« برانکو ادامه داد: »آقاي 
کرش درباره موضوع اعتماد 
صحبت کرده اند، ما قطعاً 
از نظر فني ب��ه او اطمينان 

داريم، اما بايد درباره کاري ک��ه بايد براي تيم ملي 
انجام دهيم، باخبر ش��ويم. من قباً هم در تمرين 
به بازيکنانم گفتم که حمايتي صددرصدي از تيم 
ملي وجود خواهد داش��ت.  هدف بزرگ ما پيروزي 
ايران در جام جهاني و صعود به دور دوم اس��ت. در 
اين راه به همراه ساير مربيان ليگ کنار سرمربي تيم 
ملي خواهيم بود و حالا که نامه رسمي به دستمان 
رسيده، هيچ مشکلي نيست و با برنامه هاي کرش و 
تيم ملي موافقيت مي کنيم.«  سرمربي پرسپوليس 
اف��زود: »من خواهان همين مس��ئله و تعامل 
با س��رمربي تيم ملي ب��ودم و باز ه��م تأکيد 
مي کنم که تيم ملي حمايت کامل پرسپوليس 
را خواهد داش��ت.« موافق��ت برانکو با 
برنامه ه��اي کارلوس کرش 
در ش��رايطي اتفاق افتاده 
که پرسپوليس بيشترين 
بازيکن را در ترکيب تيم 
ملي دارد، بازيکناني که 
پيش از اين به س��بب 
اختاف برانکو و کرش 
توسط سرمربي تيم ملي 
بايکوت شده بودند، اما 
ح��الا به نظر مي رس��د 
برانکو با اع��ام توافق با 
برنامه هاي کرش درصدد 
است تا بازيکنانش را به 
لحاظ روح��ي و رواني 
در ش��رايطي مطلوب 

کند. حفظ 

فريدون حسن
   خبر

رونماييازرئيسدرسئولشمالي
حاشيه هاي ثبت نام کانديداهاي کميته ملي المپيک در فاصله 12 روز تا انتخابات

سعيد احمديان
   گزارش

سومينطلايآسياراميخواهم
قايقراني اي��ران هرچند م��دال آوران و 
ستاره  هاي زيادي دارد، اما کمتر کسي 
است که محسن شادي را فراموش کند، 
پاروزن��ي که بع��د از خداحافظي دوباره 
بازگشته و سوداي کسب سومين طاي 
آس��يا را دارد. ش��ادي مي گويد: »همه 
ورزشکاران هميشه به دنبال مدال طا هس��تند، من نيز با اين 
هدف بازگشته ام. مي خواهم در بازي هاي آسيايي جاکارتا سومين 
مدال طاي آسيايي را کسب کنم. براي اين کار بايد آماده باشم و 
فعاً در انزلي تمريناتم را پيگيري مي کنم. فدراسيون نيز در اين 
راستا شرايط خوبي را فراهم کرده اس��ت. از خرداد ماه تمرينات 
هوازي و قدرتي ام را شروع کرده ام و در حال حاضر شرايط بدني 

خوبي دارم. با مشورت فدراسيون دوباره برگشته ام.«


